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El passat dimecres dia 29 es va celebrar el Ple Ordinari de novembre de l’Ajuntament de 
Badia del Vallès i a una pregunta del regidor del grup municipal de Badia en Comú (BEC), 
el Sr. José Pérez, sobre la veritat d’una informació recollida en el nostre catacrac del mes 
de setembre, referent a la interposició de denúncies a fiscalia per part del nostre sindicat, 
una vegada més hem hagut d'aguantar els atacs de la Sra. Alcaldessa a la nostra 
Secció Sindical. 
 
Que la Sra. Alcaldessa recordi el nom del nostre “PAMFLET” és tot un honor i confirma 
la nostra sospita, que aquesta és l’única via que ens permet comunicar-nos amb un 
consistori “tant transparent i dialogant” com el nostre.  
 
            Extracte del Catacrac del mes de Setembre 

 
 
 
 
 
 
 
 
       
 
 
 
 
 
Des d’aquí volem informar a l’equip de govern, a la de la resta de grups polítics i a 
tots i totes els/les ciutadans/es, què el dissabte 1 de desembre, i a petició de BEC, 
vam reunir-nos per aclarir aquesta situació. Hem de dir que la reunió va ser llarga i 
profitosa i que des d’aquí fem extensiu a qualsevol altre grup polític i/o organització, que 
tingui interès en rebre les informacions que nosaltres els puguem donar, que contactin 
amb nosaltres (badia@catac.cat), entenent que hi ha una part d’informació que ens és 
impossible donar ja que està en procés d’investigació. 
 
 
 
 
 

ACLARIMENTS RESPECTE DE LES AL·LUSIONS FETES PER PART 
DE L'ALCALDESSA A LA SECCIÓ SINDICAL IAC-CATAC EN EL PLE 

ORDINARI DEL MES DE NOVEMBRE. 

SECCIÓ SINDICAL DE BADIA DEL VALLÈS 
Av. Burgos s/n 

08214 Badia del Vallès 

badia@catac.cat 

sec.sind.catac@badiadelvalles.net 

https://www.catac.info/badia-del-valles-catacracs
mailto:badia@catac.cat
mailto:sec.sind.catac@badiadelvalles.net


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 
Aquesta invitació també la fem extensiva al PSC, encara que porten més de 9 
mesos negant-se a reunir-se amb la nostra Secció Sindical. 
 
Sra. Alcaldessa no torni a dir que respecta i afavoreix l’exercici de l’acció sindical 
a la que tant valor li dona. No te cap dret a dir això quan són ja cinc les instàncies 
registrades des del mes de febrer, demanant reunió amb els responsables de 
l’Ajuntament i encara no hem rebut cap convocatòria de reunió. Si vostè és representant 
de la ciutadania, nosaltres som representants dels/de les treballadors/es d’aquest 
Ajuntament. No torni a dir que no hi ha cap denúncia, perquè només fa que enganyar 
als ciutadans de Badia i no s’ho mereixen. 
 
Com a sindicat el nostre principal objectiu és defensar els drets dels/de les treballador/es. 
Però és clar, la il·lustríssima Alcaldessa i la resta del seu equip de govern, desconeixen 
una part molt important del nostre sindicat, i que el fa singular i molt allunyat dels coneguts 
sindicats majoritaris: ÉS LA SEVA VESANT SOCIAL, I EL LLARG RECORREGUT 
D’AQUEST SINDICAT EN LES LLUITES SOCIALS DELS ÚLTIMS ANYS. Per això 
forment part de la IAC.  
 
Us animem a donar un cop d’ull a la seva pàgina web (www.cata.cat) i comprovareu 
el nostre ideari i treball.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
I és precisament aquesta lluita social la que ha portat a CATAC a signar acords com el 
Pacte Social contra la Corrupció, del que ha format par des dels seus inicis. 
 

PACTE SOCIAL CONTRA LA CORRUPCIÓ 
 
La adhesió a la Iniciativa Legislativa Popular per una Renda Garantida de Ciutadania, 
amb companys que són membres de la comissió. 
 

INICIATIVA LEGISLATIVA POPULAR PER LA RENDA GARANTIDA CIUTADANA 
 

MARXA DE LA DIGNITAT 

http://iac.cat/
http://www.cata.cat/
http://parlamentciutada.cat/wp-content/uploads/2015/12/Document-amb-Llista-Signants-del-Pacte-Social-Contra-la-Corrupci%C3%B3-9-desembre-2015.pdf
http://www.rendagarantidaciutadana.net/index.php/ca/
http://marxadeladignitat.org/
http://www.rendagarantidaciutadana.net/index.php/ca/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
Sincerament creiem que hem actuat amb molta transparència sobre el que hem fet 
fins ara, i no podreu acusar-nos de no haver sigut discrets en aquest tema, ja que des 
del mes de març tenim coneixement que les dues denúncies s’havien admès a tràmit i  
per tant les investigacions estaven en marxa, ja que han estat demanats expedients a 
l’Ajuntament i des del mes de juny han estat citats a declarar a les de dependències 
judicials treballadors/es i polítics/ques de l’Ajuntament de Badia del Vallès. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fa uns mesos vam prendre la decisió de enviar els nostres CATACCRACS a tots el 
grups polítics a més de a els/les treballadors/es, també a tot l’equip de govern, perquè 
no volíem que se’ns acuses, tal com van fer en el ple de febrer, de no haver rebut còpia 
dels nostres “pamflets”.  
 
Agraïm que  s’hagi tret en el Ple el tema de les DENÚNCIES realitzades per el nostre  
Sindicat (IAC-CATAC) a la Fiscalia de Barcelona.  
 
Des d’aquesta Secció Sindical hem demostrat i demostrarem que la Sra. 
Alcaldessa, en el Ple que va manifestar que no hi havia cap denúncia contra 
l’Ajuntament, ha faltat a la veritat. 
 
L’Alcaldessa, ja va faltar a la veritat, en el ple del mes de febrer de 2017 , quan va 
assegurar que no hi havia cap denúncia per part del personal del SERVEI 
MUNICIPAL D’OCUPACIÓ. Des del mes de febrer de 2014 hi ha hagut treballadores 
que han estat denunciant, mitjançant escrits signats i correus electrònics 
situacions irregulars i d’assetjament laboral a tot el servei sencer, el SERVEI 
MUNICIPAL D’OCUPACIÓ.  
 
Per tant vostè, Sra. Alcaldessa, és coneixedora d’aquestes denúncies des dels inicis dels 
problemes, i mai ha tingut el coratge de parlar amb les persones que havien realitzat 
aquestes denúncies per poder conèixer de primera mà el seu patiment. 
 
 
 
 
 
 

 
ELS FETS 

NOSALTRES RECOLLIM EL REPTE AMB PLAER!!! 

Però han estat les seves últimes acusacions, les seves 
paraules en aquest últim ple, una vegada més, plenes 
de rancúnia i prepotència, LES QUE SÍ QUE HAN 
ESGOTAT LA NOSTRA PACIÈNCIA, i ens han decidit a 
fer públiques les denúncies que hem presentat a 
fiscalia. 
 
No obstant volem reiterar el nostre malestar, que davant 
les nostres llegítimes demandes ens donin la “callada 

por respuesta”. 

https://www.catac.info/badia-del-valles-catacracs


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Com molt bé sabeu les denúncies a fiscalia tenen noms i cognoms, i a vostè li 
recordem que es la representant legal de l’Ajuntament de Badia del Vallès. Des del principi 
la nostra intenció ha estat que si algú havia de pagar les conseqüències de les seves 
accions, aquestes eren les persones denunciades, no l’Ajuntament. Les denúncies s’han 
presentat a fiscalia perquè hem considerat que hi havia persones que podien haver  
incorregut en delictes penals. 
 
VOSTÈ NO HA DIT LA VERITAT ALS CIUTADANS PER LES SEGÜENTS RAONS: 
 

1. El dia 20 de gener, un dia molt assenyalat en la nostra memòria, es van registrar 
a Fiscalia dues denúncies: 
 

a. Una que feia referència, entre altres delictes, a “tráfico de influencias, puesto 
que se han conseguido desde el año 2009 resoluciones de la Junta de Govern para 
favorecer a un tercero relacionado directamente con la Alcaldía por parte de una 
persona externa al Ayuntamiento, que es la principal beneficiada” (Conforme al art. 

428 del Código Penal). 
 

b. L’altra feia referència a una sèrie de contractacions realitzades dins de 
l’àmbit d’ocupació, on es feia referència entre altres delictes, a 
“administración desleal, en relación a la obligación de las autoridades públicas a 
administrar el patrimonio de los administrados con lealtad hacia ellos y sin perjuicio 
alguno hacia dicho patrimonio. En este caso la Alcaldesa ha actuado con deslealtad 
hacia el patrimonio que se le permitió gestionar y perjudicando los intereses 
colectivos de los ciudadanos de Badia del Vallés. 
Esta parte entiende que la Alcaldesa tenía conocimiento de los entresijos que se 
llevaban entre el Sr. C.A. y el Sr. S. A, por cuanto ella es la responsable última de 
la contratación administrativa del Ayuntamiento y de los pagos que se realizan en 
el Consistorio, además de tener un deber in vigilando sobre la actuación de los 
empleados públicos del Ayuntamiento”. (Conforme al art. 252 del Código Penal). 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Com molt be sabeu va ser a principis de març quan, desprès de ser admeses 
a tràmit les denúncies, fiscalia encarregar la investigació: una denúncia ha 
estat investigada pels mossos i l’altra per la policia nacional. Per tant és a partir 
d’aquell moments que es comencen a citar treballadors de l’ajuntament i regidors 
de l’equip de govern, a la Ciutat de la Justícia i  a demanar informació a personal 
de l’ajuntament, així com expedients de contractació. 
 

3. En el mes de maig: Con que a la denúncia investigada per els mossos, la 
Responsable d’Ocupació de l’Ajuntament, Cristina Vidal, s’havia prestat a declarar 
i malauradament això no era possible, l’equip dels mossos de la Unitat 
d’Investigació de la Fiscalia de Barcelona es van posar en contacte amb la nostra 
Secció Sindical.  

 
4. Des del mes de maig i fins el dia d’avui, continuen les peticions d’expedients i/o 

informació; a més podem afirmar que han anat nombroses persones a declarar, 
com a testimonis o imputats: 
 

 Secretària. 

 Ex-interventora. 

 Interventor. 

 Responsable de contractacions. 

 Ex-regidors/es. 

 Regidors/es. 

 Treballadors/es. 

 Empreses. 
 

Està clar que si no hi hagués indici de delicte, s'haurien arxivat en el moment de la 
presentació de les denúncies. No és gens fàcil que t'admetin dues denúncies a 
fiscalia per delictes penals i que totes dues hagin estat investigades.  
 
Per cert, el fet que la fiscal consideri que una de les denúncies presentades s'ha de 
denunciar per altres vies, i l'hagi arxivat (només a Fiscalia), no vol dir que no s'hagi 
comès un delicte, per nosaltres fiscalia haurà estat una primera instància ja que 
continuarem endavant amb aquesta denúncia en altres instàncies. La raó està 
de la nostra part. 
 
Com ja vam dir en aquell CATACCARAC de setembre: als jutjats ens trobarem. 
 

 

https://www.catac.info/badia-del-valles-catacracs


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
 

 
 
Davant l’actitud d’una Alcaldessa que no te cap problema en mentir en un Ple, nosaltres 
aportem les proves on es pot comprovar que aquesta persona a faltat a la veritat. 
 
DENÚNCIA FISCALIA 1 
 
Denúncia admesa, investigada i arxivada per la fiscal. Com es pot comprovar a la part 
ressaltada en vermell, diu “sin perjuicio del derecho que les asiste a reproduir la 
denuncia ante la autoridad competente”  Fiscalia sempre ha estat per nosaltres, la 
primera opció d’altres que utilitzarem. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

LES PROVES 



 

 

 

 

  
 
 
DENÚNCIA FISCALIA 2 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
 

DENÚNCIA FISCALIA 3 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

  

 
 

DECLARACIONS A FISCALIA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


